
PROTOKOLL nr 24
vid sammanträde den 7.10 1974 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Carl-Hjalmar Bodman, 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 241: Föregående protokoll:
Godkändes föreliggande dagordning och föredrogs 

härefter ÖS-protokoll nrs 22/23, vilka med ändring 
av 22: 225 till att Roland Erixon utsetts till ÖS: s 
representant (sammankallande) i stadgekomnittén, 
justerades i föreliggande skick.

§ 242: Ärenden vid Förtroenderådsmöte:
Upptogs till behandling ärenden att föreläggas 
dagens möte i Förtroenderådet.
Beslöts föreslå att oförändrade årsavgifter skall 
gälla även 1975 med kr. 35:- för äldre och kr. 20:- 
för ungdom, och i anslutning härtill fastställdes 
den lägre årsavgiften att gälla medlem, som under 
1975 fyller högst 17 år.

§ 243: Lokalfrågor på Stadion:
Redogjorde Theblin för de kontakter, som han och 
Liliequist haft gällande lokalfrågor på Stadion med 
Idrottsförvaltning en ävensom andra möjligheter för 
att härbärgera framför allt ishockeyns ungdomsav
delning. Några slutgiltiga lösningar på problemen 
fanns ej, varför återstod att disponera om av olika 
sektioner gjorda inflyttningar.

§ 244: Monopol på varuhusförsäljning av lotter:
Meddelade Öberg, att Stivéns Kundtjänst AB i Karlskrona 
övertagit all lotteriverksamhet på EPA:s varuhus, 
varför krävdes tillstånd av detta företag för att 
bl.a. DIF skall ges rätt att sälja lotter. Viss er
sättning skall betalas till Stivén, som också be
tingar sig att beställa lotter och ordna med vinst
presentkort. På tidigare tillstånd har DIF kr. 17.000:- 
kvar att sälja för. Diskuterades att låta vinsten 
härpå tillfalla damsektionen.

§ 245: Tilläggstillstånd att söka:
Efter besked av Öberg att han utverkat tillstånd att 
på varuhus i Stockholm få placera ett lotteri om
fattande 50.000 lotter á 1 kr. beslöts ingå till 
Länsstyrelsen med anhållan om ett tilläggs-tillstånd 
att sälja dessa lotter. Till lotteriföreståndare ut
sågs Öberg.

§ 246: Föreningens bokslut:.
Meddelade Reine Gustafsson att bokslutet pr den 30/6
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kommer att redovisa en förlust på i rundt tal 82.000 
kronor med ishockeysektionen som mest bidragande 
till detta deficit med 155.000 kronor.

§ 247: Uppvaktningar:
Antecknades till protokollet, att uppvaktning gjorts 
vid Reymersholms IK:s 75-årsjubileum med ÖS-representa
tion av Liliequist och Örnmarker med bl.a. överlämnande 
av föreningens standar med gravyr på silverstång.
Företeddes tackkort från andra av föreningen upp
vaktade 50-, 60- och 85-årsfyllda personer.

§ 248: Sektionsrapporter:
Föredrogs från olika sektioner insända styrelseproto
koll, varur kunde hämtas uppgift om att fotbolls- 
styrelsen utsett A. Barrling att vara dess represen
tant i stadgekomnittén. Samma sektions bokslut pr 
den 30/6/74 redovisade ett överskott på 56,445:66 kr.

§ 249: Avslutning:
Härefter avslutades sammanträdet för att omgående 
övergå i möte med sektionsordförandena i Förtroende
rådet.


